
Protokół nr 8/2015 z dnia 15.05.2015r.
 posiedzenia KOMISJI REWIZYJNEJ

Temat: ciąg dalszy kontroli związanymi z wypracowaniem wniosku w
sprawie absolutorium dla burmistrza:

Porządek obrad:
1. Odpowiedzi na zaległe pytania z poprzednich komisji.
2. Przedstawienie opinii RIO o wykonaniu budżetu za 2014.
3. Analiza porównawcza ze sprawozdaniami RB 
4. Przedstawienie bilansu za 2014r.
5. Pytania Komisji.
6. Zatwierdzenie protokołu nr 7/2014 z dnia 20.04.2015r.
7.  Wolne głosy i wnioski

Ad 1. Skarbnik Miasta pan Mirosław Stromczyński przekazał 
przewodniczącemu pisemną odpowiedź na zaległe pytania.
Pytanie: Dotyczące kosztów samochodu zastępczego dla Straży Miejskiej.
Odp. Firma ubezpieczająca zwróciła część kosztów wynajęcia samochodu 
zastępczego. W związku z tym firma wynajmująca samochód zażądała zwrot 
różnicy kosztów wynajęcia. Po analizie radców prawnych Miasto postanowiło 
wypłacić kwotę roszczenia. Pani burmistrz postanowiła zasięgnąć jeszcze raz 
opinii radców, na jakiej podstawie doradzili Miastu wypłatę pieniędzy za 11 dni 
wynajęcia samochodu.
Pytanie: Jakie były wpływy do budżetu  z tytułu  zajęcia pasa ruchu drogowego.
Odp. Wpływy wyniosły 1406 866, 22 zł w tym z Aquanetu 893 129,00 zł.
Pytanie: Dotyczące informacji o realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 
„Rozbudowa szkoły podstawowej nr 1”.
Odp. Kwota 3 200 000,00 jest  podana prawidłowo, gdyż jest to suma limitów 
wydatków.
Pytanie: Dotyczące rozliczeń z Intertechem.
Odp. Sąd oddalił roszczenia Miasta względem wykonawcy czego skutkiem była 
konieczność zapłaty za faktycznie wykonane roboty.
Pytanie: Dotyczące umów z panami Urbanek.. 
Odp. Developer nie wywiązał się z umowy w związku z tym powstało  
zobowiązanie do zapłaty kwoty 1150000,00. Część zobowiązania zapłacono 
dobrowolnie, część jest egzekwowana przez komornika. Druga umowa 
dotyczyła darowizny w kwocie 800000,00 o którą toczy się sprawa w sądzie.
Pytanie : Dotyczące projektu na ul. Westerplatte.
Odp. Miasto nie miało podstaw do naliczenia kar umownych za przedłużenie 
terminu, gdyż opóźnienie nie wynikało z winy projektanta.



Ad 2.  Skarbnik Miasta pan Mirosław Stromczyński przedstawił pozytywną 
opinię RIO o wykonaniu budżetu za 2014r. bez uwag i zastrzeżeń. 

Ad3. Na podstawie analizy porównawczej druków RB 27 i 28 przewodniczący 
Komisji pan Patryk Bartkowiak stwierdził, że nie znalazł uchybień czy 
nieścisłości.   

Ad 4.  Skarbnik Miasta pan Mirosław Stromczyński przedstawił bilans z 
wykonania budżetu miasta za 2014r. Pan skarbnik podkreślił, że w bilans Miasta
po stronie aktywów ma środki pieniężne i należności po stronie pasywów 
zobowiązania. Skarbnik nie przewiduje spadku deficytu w latach kolejnych.

Ad. 5. Komisja nie miała dodatkowych pytań do pana Skarbnika.

Ad 6. Zatwierdzenie protokołu nr 7/2014 z dnia 20.04.2015

Głosowanie: 5-za, 0 - wstrzymało się, 0 – przeciw.

Ad 7. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący zakończył spotkanie.

Przewodniczący Komisji: Patryk Bartkowiak: …………………........…………..
Protokołował/Sekretarz: Łukasz Budzyński: ….....................................................

Załączniki:
1. Lista obecności. 
2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Luboń z wykonania budżetu za rok 

2014.
3. Płyta CD z drukami Rb 27s i Rb 28s


